
Aan: 

Het college van B & W van Raalte 

Betreft:  vragen inzake gebiedsprocessen in kader stikstof beleid  

 

Zoal bekend is er op dit moment nog erg veel onduidelijk over het komende beleid in zake de 

stikstofdepositie in natuurgebieden. De landelijke overheid en de provincies zijn hierin grotendeels 

aan zet.  Welk beleid hier uit komt is nog een groot vraagteken. Waar wel steeds meer duidelijkheid 

over komt is dat er per gebied wordt gekeken naar maatregelen.  De   zo genaamde 

gebiedsprocessen. 

In Raalte hebben we ook een Natura 2000  gebied, Boeteleveld. En daarnaast zijn er ook gevolgen 

voor de uitvoering van de N35 . Raalte zal dus in zo’n gebiedsproces betrokken  worden. Voor mij en 

vele inwoners een grote vraag hoe deze processen vorm krijgen. Vandaar een aantal vragen.  

1. Is het college met mij eens dat het er op lijkt dat de gebiedsprocessen een belangrijke rol 

gaan krijgen in welke maatregelen er rondom een Natura2000 gebied genomen 

moeten/kunnen worden genomen? 

2. Wie bestuurt zo’n gebiedsproces? Welke partijen hebben hierin wat te zeggen? 

3. Gemeente Raalte is op dit moment bestuurlijk trekker van het gebeuren rondom 

Boetelerveld ( Ook namens Hellendoorn) Wat is de rol van de Gemeente in de 

gebiedsprocessen . Doen we dit samen met Hellendoorn ? 

Het  Natura2000 gebied zelf is maar redelijk klein, maar het lijkt er op dat er wel vanuit de verre  

omtrek rekening gehouden moet worden als we het hebben over zaken die wat betreft de depositie 

invloed hebben op het gebied.  

4. Is al bekend hoe groot het invloedgebied is? en is dit voor alle typen stikstof gelijk of wordt 

hier nog onderscheid gemaakt in verkeer/industrie (NOx) en landbouw (ammoniak)? 

Het natura2000 gebied bestaat natuurlijk al jaren, en hier omtrent is ook al jaren een proces gaande, 

het kan zijn dat dezelfde partijen ook deel uitmaken. Maar de verwachting is dat de maatregelen een 

stuk ingrijpender gaan worden dan tot nu toe aan de orde was, dus kan ik me ook voorstellen dat 

andere partijen betrokken moeten worden.  

5. Is het college van plan ons als raad van deze ontwikkelingen op de hoogte te houden? 

6. Hoe kunnen wij als raad invloed hebben op de gebiedsprocessen?  

Daarnaast heb ik afgelopen juni vragen gesteld over de gevolgen van de uitspraak van de raad van 

state inzake Pas, in uw antwoord geeft u aan dat een aantal zaken nog onzeker waren op dat 

moment, mede omdat er weel nog niet duidelijke was.  

7. Kunt u een update van geven over de vragen die ik op 5 juni gesteld heb waar destijds nog 

geen antwoord op gegeven kon worden?  

 

Met vriendelijke groet 

 Jeroen Neimeijer 

Fractie CDA Raalte 


